
 

 

Ordstyrer:  Bodil   

Dagsorden 
 

 Emne T
y
p
e 

Bilag Varighed Ansvar/ 
Referat 

1. Godkendelse af 

referat og 

dagsorden 

U Thomas 
medbringer 
dokumenter 
til underskrift 

2 min  

2. Siden Sidst  Info 

sendes på 

forkant 

I alt  

30 min 

Thomas/Lise 

a) Skoleledelsen O  10 min Thomas & Lise 

Skolen er startet op igen.  
Skolegården er delt op i større områder, 
med flere børn, men opdelingen bibeholdes 
fortsat pga. Corona og de retningslinjer 
skolen har fået her. 
Udlån af taskebøger er næsten helt på plads. 
Skolens trivselsdag er blevet afholdt i dag. 

Vi er godt i gang ud fra de forhold vi er 
underlagt. 
Vi arbejder ikke ud fra 
nødundervisningsbekendtgørelsen mere, så 
undervisningen er normaliseret, dog med 
ekstra håndvask og opmærksomhed på 

hygiejne ved brug af faglokalerne og 

redskaber i faglokalerne samt i 
undervisningens tilrettelæggelse. 
 

b) SFO O  5 min Terry 
SFO’en har haft 3 lukkeuger og har været i 

gang i noget tid allerede. 
Glidende overgang er afsluttet. SFO’en er 
flyttet tilbage til der, hvor de plejer at være. 
SFO 2 i hallen og SFO 1 i huset ved skolen. 
Vi har en udfordring med 3.klasse - eleverne 
er ikke udmeldt, men de kommer ikke i SFO, 
de tager hjem i stedet. Der arbejdes på at få 

dem tilbage igen. 
Der er kommet fire nye klubbørn. 
Dejligt med et stor børnehavegruppe. De er 
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Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Tirsdag 

12.08.2020 

Ødis Skole 19.00-21.00 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Lise Møller, Bente Andersen, Jakob Monrad 

Henningsen, Eleverne, Chris Pedersen, Bodil Jørgensen, Berit Ehlers, 

Vibeke Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen, Rikke Andersen, 

suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Chris Pedersen 
 



 

  Side 2 

 

 

 

14. 
Personale og antallet af børn har passet 
nogenlunde denne somme. Der har tidligere 
pga. manglende tilbagemeldinger fra 

forældre været for stor bemanding på i 
forhold til børnegruppen. 
Der skal fortsat sprittes af ved brug af 
mooncars mv, så SFO’en bliver fortsat 
påvirket af Coronaen. 
Der er ved at blive sat nye porte i alle 
garagerne. 

 

c) Konstitueret formand O  2 min Bodil 
Vigtigt at alle sender punkter ind til 
dagsordenen. 
Der er brugernævnsmøde den 25.08., andre 

bestyrelser er bedre repræsenterede end os, 
så flere må meget gerne komme med. 
Berit deltager. 
 

d) Medarbejderrepræsenta
nter 

O  5 min Bente/Jakob 
Lærerne er også kommet godt i gang. Det 

har været en god trivselsdag på 
mellemtrinnet i dag, hvor der er blevet 
arbejdet med samarbejdsøvelser. Ellers så 
står den for mellemtrinnet på planlægning til 
Blåvandsturen. 
Eleverne har svært ved at holde afstand til 

hinanden. 
Der er ikke så meget at fortælle ellers. 
Det er dejligt, at vi er vendt tilbage til det 
normale skema igen. 
 

e) Elevrepræsentanter  O  5 min Eleverne 

Der er endnu ikke konstitueret et nyt 
elevråd. 
 

f) Øvrige 
bestyrelsesmedlemmer 

O  2 min Alle 
Bestyrelsesmedlem har et meget glad barn, 

der er startet igen efter ferien. 
Spørgsmål: Er der ikke fagdage mere? 
Jo, hver anden onsdag er der fagdag og hver 
anden onsdag er der almindeligt skema for 
både indskoling og mellemtrin. 

 

3. Nyt (Vi sender 

eleverne hjem) 

  I alt 

0 min 

 

a) Forretningsorden og 
konstituering af ny 

bestyrelse. 
 
Der skal vælges både 
formand og 
næstformand for den 
kommende periode. 

 

B Nuværende 
forretningsor
den er 
vedhæftet 

30 min Alle 
Forretningsordenen blev gennemgået, da der 

er nye medlemmer, for at få afdækket 
eventuelle spørgsmål. 
Suppleanterne inviteres med til møderne, 
med deltagelsen er frivilligt. Suppleanterne 
bedes melde afbud, hvis de ikke kan komme 
til møderne. Dette noteres i 

forretningsordenen. 
 
Bodil Jørgensen blev valgt til formand. 
Mette Westphal blev valgt til næstformand. 
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b) Skolen har jubilæum og 
vi skal drøfte, hvordan 
dette skal markeres. 
Punktet er tidligere 

blevet drøftet i 
bestyrelsen uden 
konklusion. 
 

B  15 min Thomas 
Det vi er kommet frem til på skolen er, at 
det skal kombineres med skolefesten. 
Der er ikke nogen i år til at spille skuespil - i 

5.kl. er de fire elever, derfor skal der inden 
skolefesten arbejdes med ”et produkt”, som 
kan vises til skolefesten.  
Vi arbejder fortsat på form og indhold i 
forhold til hvordan det gribes an. 
Der er nedsat et udvalg, som hjælper med 
målretning og planlægning af 

jubilæumsemneugen, som strækker sig fra 
fredag i uge 5 til og med torsdag i uge 6, 
som afsluttes med skolefesten.  
Vibeke og Bodil vil gerne deltage i udvalget 
for dagen. 
Kan der åbnes for gamle elever og lærere? 

Lidt, alt afhængig af de regler og rammer for 
Corona der er på det tidspunkt. Måske kan 
det kombineres med en åbent hus dag før 
eller efter skolefestdagen. 
 

c) Bekendtgørelsen om 

kvalitetsrapporter i 
folkeskolen er ændret 
med virkning fra 18. 
marts 2020. Som 
konsekvens af 

ændringen skal der 

udarbejdes et tillæg til 
kommunens 
kvalitetsrapport 2020. 
Hvis relevant skal 
skolebestyrelsen 
udarbejde en udtalelse 
  

 

B Thomas 
eftersender 

’Tillæg til 
Kvalitetsrap-
porten 2020, 
skoleområdet’ 
til udtalelse 
inden mødet 
 

10 min Thomas 

Nogle har oplevet vanskeligheder ved at 
åbne filen. 
Kommunalbestyrelsen har et ønske om, at 
skolebestyrelsen skal have mulighed for at 
komme med en udtalelse til 

kvalitetsrapporten.  

På Ødis Skole bruges timerne fra klassernes 
reducerede skema primært på to-lærer/flere 
lærer timer på fagdage indtil videre, men der 
er mulighed for mere, der hvor det kan give 
god mening. 
Skolebestyrelsen har ikke pt en udtalelse til 
kvalitetsrapporten. 

 

d) Kommende skolerejse 
for 4.-6. klasse 

D  15 min Thomas 
Skolen ønsker en tilkendegivelse af, at 
skolebestyrelsen også ønsker at eleverne på 

mellemtrinnet kan tage af sted på lejrskole. 
Skolen har ikke modtaget nogen skrivelser fra 
bekymrede forældre, der ikke ønsker, at deres 

børn tager afsted på lejrtur. 
Skolebestyrelsen har ingen indvendinger til turen.  
 

Input fra Sandra til bestyrelsesmødet: 
Ang. penge til lejrtur på Ødis skole. 
Forståeligt går man død i at indsamle gaver til 
lotteriet, når man kun er få der, står for det hele.   
Jeg mener ikke man kan pålægge trivsel rådet den 
opgave, man vil få endnu svære ved at få folk til at 
melde sig til rådet, og alt fokus vil ligge på 

indsamling frem for det som trivselsrådet handler 
om, nemlig klassens trivsel. 
 
Forslag til skolen: Hæve indgangsbetalingen til 
selve skolefesten – alle vil komme alligevel. 
Skolen udregner et beløb som det koster pr. elev 
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for at komme på lejrtur – fx 500-600 kr. (jeg 
kender ikke omfanget) 
 
Forslag:  

Den enkelte klasse står for at skrabe penge ind til 
den årlige lejrtur i 5-6 klasse. (eller hvornår det 
er) 
Hvordan man gør eller hvornår man starter, er op 
til den enkelte klasse.  
Kun fantasien sætter grænser, man kunne bla.: 

 Blive enige om at indbetale pengene enten 

på en gang eller over tid. (hvor meget pr. 

elev – udregnes af skolen) 

 Man kan lave et arrangement, for at 

skrabe pengene ind. 

 Man kan spare op allerede fra 0 kl. – blive 

enig om et årligt beløb (udover 

klassekassen) 

 Man kan lave et arrangement hvert år, 

som skraber penge ind til klassen. 

 Man kan søge via Fonde (Augustinus 

Fonden, som støtter sociale arrangementet 

samt studie rejser eller Danske 

Rejseforsikrings Rejselegat, som støtter 

skolerejser, Tuborg Fondet, som støtter 

åbne fællesskaber) 

 Man kan melde sig til at rydde op efter det 

årlige loppemarked i Ødis – det vil 

indbringe ca. 3000-5000 kr.  

 Sælge kage til skolefesten (mange vil 

sikkert gerne bage en kage fremfor 

indsamle lotteri gevinster) 

 Man kan arrangere et sponsorcykelløb i 

forbindelse med Ødis Sommerdag – hvor 

hver elev finder deres egen sponsor og får 

så penge pr. km de cykler til dagen. 

 Man kan også lave amerikansk lotteri, som 

man plejer 

Vigtig er at det er den enkelte klasses ansvar. 
Mulighederne er mange, og det er vigtigt at 
påpege at motivationen er større, hvis man skal 
stå for indsamling til sin egen klasse. Så kan man 
diskutere om det er rigtig eller forkert, men det er 

fakta. 
Hvis man ved det når ens barn starter i skole, så 
mener jeg også man tager højde for de klasser der 
har få elever, samt dem med få midler. 
 
Drøftelse af punktet vedr. indsamling af 
sponsorgaver og amerikansk lotteri. 
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Model: I år deles opgaven ud. Trivselsrådene bliver 
tovholdere på opgaven og sørger for at 
sponsorgaverne og indsamlingen af dem deles ud 
blandt forældrene i klasserne. 

Denne model udelukker ikke andre tiltag. 
 
Forslag om synliggørelse af, hvad pengene går til 
og hvor mange penge vi får samlet ind - fundraiser 
eller lignende. 
 
 

Konklusion: 
Der er en formidlingsopgave til forældremødet ift. 
indsamling af sponsorgaver, hvad pengene går til 
mv. 
Koordineringsopgaven deles ud til trivselsrådene. 
Skolen skal synliggøre hvad pengene går til og 

hvor mange der er blevet samlet ind. 
 
Fremadrettet kan læreren vælge trivselsråd, hvis 
ingen forældre melder sig til det. Frivillige er altid 
velkomne og at foretrække. - Skal siges til 
forældremødet. 
 

Vi roser til ledelsen for at have opdateret 
hjemmesiden. 
 

f) Den gode historie  

Deadline for input til 

avisen er fredag d. 28. 
august og avisen 
udkommer d. 8. 
september  

D Input 
med 
emner 
sendes 
hurtigst 
muligt 
til Bodil 

10 min Alle 

Første skoledag - Thomas Kjær 

Trivselsdag, på mellemtrinnet - Bente Andersen 

g) Evt. D  10 min Alle 
Sandra: 
Promovering af skolen, dronefilm, interview med 
børnene. 
Nedsættelse af udvalg: Sandra - tovholder, 
Thomas, Lise, Rikke, (Chris), (Vibeke). 
Punkt til drøftelse: 

-samarbejde med børnehave 
 
Skal på som punkt på dagsordenen hver gang. 
 

  

Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag d. 15. september kl. 19.00–21.00 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 


